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Anteckningar fört vid SFDF:s Norrlandskonferens 2022-11-19 i Umeå. 

 

Närvarande: se deltagarförteckning  

 

1. Konferensens öppnande  

Magnus Furberg, SFDF, hälsade de närvarande välkomna och förklarade konferensen för 
öppnad. Utsänd dagordning godkändes.   
Deltagarna gjorde en snabb presentation av sig själva och därefter valdes till 
mötesordförande Magnus Furberg samt Krister Sandin till att föra anteckningar. 

2. Föregående mötesanteckningar  

Protokollet från Norrlandskonferensen 2021 gicks igenom och lades till handlingarna. 

3. Information från SFDF  

En information lämnades om följande ämnen:   

Central domarkonferens 

▪ Strategiarbetet 2023–2034 

▪ UEFA Convention  

▪ Klassningsdokument 

Landsdelsspecifika frågor 

▪ Domarbrist/rekrytering/uppföljning 

▪ Fortbildningar 2023 

Övrig information från SFDF  

▪ Domardräkten 

▪ Hemsidan och Facebook innehåll 

▪ Teams-möten, landsdelsvis under året 

 

Diskussionspunkter  

1. Hur arbetar ni i er Domarklubb för att få fler ideella krafter i er verksamhet? 

- Oftast samma personer som sitter kvar i styrelsen 

- Svårt att locka bra personer till styrelsen då många dömer själva och mycket. 

 

2. Vad har er domarklubb för utmaningar inför 2023? 

- Domarcupen i Skellefteå 

- Få i gång verksamheten i domarklubbarna och skapa gemenskap. 

      

3. Vi är alldeles för få domare i Norrland, hur ska man kunna locka fler att döma? 

      - Synas mer i sociala medier och göra reklam för domarskapet. Domare pratar med  

        kompisar m.m. 
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4. Hur tar vi hand om de nya domarna? 

    - Se till att finnas tillhands direkt från början av coacher, mentorer, faddrar m.m. 

    - Viktig att följa upp domarna under säsongen   

 

5. Hur kan vi jobba med regelkunskap i lokal FDK 

    - Erbjuda regelkvällar och förbereda sig inför fortbildningen. Ta vara på de domare som  

      dömer i högre serier inom FDK för att hålla i dessa regelträffar.  

 

6. Vilken stöttning, hjälp behöver FDK av SFDF? 

    - Lyfta fram SFDF.s distriktsansvariga för att lyssna och stötta domarna vid   

      eventuella frågor och problem. 

 

7. Hur kan samarbetet SDF/ FDF/ FDK öka? 

    - Mer samsyn och ökad lokal förankring. 

 

8. Hur kan vi jobba med fys i lokala FDK? 

    - Organiserad träning inom FDK och föröka få bra pris för medlemmarna inom en   

      gymkedja. 

 

4. Domarens arbetsmiljö 2022                                                                                                                                                          

    Hur har året varit? Hur många händelser finns det i vår region? 

- Frågan togs upp och deltagarna tycker att det har varit en bra arbetsmiljö under året. 

- Lappmarken har haft 1 ärende som sänts in till SFDF. 

 

Arbetsmiljöansvarige i SFDF Claes Klintenberg uppmanar Alla DA eller FDK att skicka in 

sina anmälningar till arbetsmiljögruppen (arbetsmiljo@vfdf.se), som sedan sammanställer 

dem i en händelselogg. Det händer många händelser som inte skickas in, så mörkertalet är 

förmodligen ganska stort.  

 

  Arbetsmiljö 2023 

• Vad gör vi för att förändra arbetsmiljön på och vid sidan av planen? 

- Förtydliga och förbättra arrangemanget runt matchen 

- Match och domarvärdar är en bra funktion som alltid bör finnas. Det bästa skulle 

vara om det fanns någon utbildning med tydliga riktlinjer för de som kommer att 

vara domarvärdar under säsongen. 

 

• Hur får vi fler FDK/domare att skicka in anmälningar till SFDF? 

-  Finns det aktiva krisplaner ute i klubbarna? 

- Hur jobbar man vid en händelse liten som grov?  

- Vem ringer domaren? 

- Hur arbetar krisgruppen vid händelse? 

- Följer man upp hur domaren mår 3–5 dagar efter? 

- Utbildningar i krisgruppsarbete alla FDF/FDK? 

 

• En krisplan bör finnas i varje Domarklubb/ distriktsförbund där det ska finnas namn och 

kontaktuppgifter på personer som man nå då man har varit med om en händelse.  
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5. Avstämning med distriktsrepresentanterna om hur verksamheten fungerar  

Gemensam diskussion gällande restidsersättningen och varför man inte kan få ersättning för 

att man måste hämta en kollega som inte har egen bil eller körkort osv. 

 

Användande av headset i distriktsserierna borde vara upp till domaren själv att bedöma om 

det fungerar i just den matchen. Det kan vara ett utmärkt sätt att använda vid LDU uppdrag 

för att utveckla domarna genom att bara lyssna och inte prata. Skapa riktlinjer för LDU hur 

man ska använda systemet på bästa sätt. 

 

Tillsättning/återbud är ett återkommande problem framför allt med yngre domare som inte har 

körkort eller spelar fotboll själv. Att vara tillsättare är som en heltidssysselsättning då det 

kommer sena återbud och man ska vara tillgänglig dygnet runt. 

 

Kursavgift/domarkläder pipa, kort flagga är en stor kostnad för steg 1 domarna. Ett förslag 

skulle kunna vara att förbundet står för kostnaden och tar fram utrustning och material och sen 

får domarna avbetala genom att döma matcher tills summan är uppnådd. 

 

Matchvärdar i ungdomsfotbollen har fungerat så där, vad har man för ansvar? Fler incidenter 

sker på de matcher som det har saknats matchvärdar. Matchvärden har som uppgift att 

medverka till att matchen genomförs i god anda, vilket bl.a. innebär att lagens spelare, 

funktionärer och åskådare uppträder på ett balanserat sätt gentemot motståndare och domare. 

Vi måste vara rädda om våra ungdomsdomare och tillåta dem att göra några misstag 

 

LDU verksamheten. Det har blivit svårare att kunna hitta personer som vill vara observatör, 

många dömer själv eller har svårt att hitta tiden. Många tycker att det är för dålig ersättning. 

 

Västerbotten  

Norra Västerbotten arrangerade en medlemsresa till Rom i november med 29 deltagare. 

Förutom fotbollsmatchen Roma – Torino var utforskande av staden Rom en trevlig 

upplevelse. 

 

Avslutning med bowling och middag på O ‘Learys 

 

Fasta speldagar har fungerat bra då man vet vilka dagar som serierna ska spelas på vilket har 

underlättat för de som tillsätter matcherna. Man har haft torsdagar som en reservdag vid 

matchändringar. 

 

Ångermanland 

Det har varit alldeles för många matcher för de domare som dömer. Vissa har 3–4 

matcher/vecka och en del dubblar matcher på helgerna. 

 

En avslutning med middag och hockey är inplanerad    

 

Tänker satsa på gemensamma vinteraktiviteter för att skapa gemenskap inför säsongen 
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6. Ersättningsförhandlingar   

Magnus gick igenom förutsättningarna inför de nya förhandlingarna som kommer ske under 

hösten. Följande punkter är aktuella: 

 

• Reseersättning 30:-/mil är uppe för diskussion 

• Vem har ansvaret för domarnas arbetsmiljö fortsatt förhandling 

• Förhandling pågår  

 

7. Information från valberedningen  

Anders Höber ingående i valberedningen från styrelsen informerade om 

valberedningens arbete inför kommande förbundsmöte 230205 och höstens 

verksamhet. 

8. Övriga frågor                                                                                                        

Teamsmöten DA                                                                                                        

Teamsmöten har hållits under 2022 och alla var positiva och önskade en fortsättning även 

under 2023. En dagordning önskades inför träffarna. 

Sociala Medier                                                                                                                      

SFDF kommer att arbeta för att kunna synas mer på sociala medier. Några av dessa är ex. Tik 

Tok, Twitter, Linkedln, Facebook, Instagram m.m.                                                                                                   

 

Domarkläder 2022 

• Samma sortiment kommer ligga kvar under 2023. 

• Leveransproblem har varit under hela säsongen. 

 

Kontaktpersoner till SFDF 

Kontaktlistan gicks igenom och justerades 

 

Hur kan vi utveckla landsdelskonferenserna? 

Något extra måste erbjudas för att locka deltagare till den viktigaste konferensen på året. Det 

kan vara allt från någon middag med underhållning, sportaktivitet m.m.  

 

Nästa års Norrlandskonferens 
Deltagarna var nöjda över årets upplägg och önskade samma form 2023 

Förbundsmöte 2023  
En information lämnades om nästa årskonferens och Förbundsmöte som kommer att äga 
rum den 4–5 februari 2023 i Stockholm. Till denna konferens kommer endast 
distriktsansvariga och förtroendevalda att inbjudas. 
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Vid anteckningarna  

 

Krister Sandin, Sundsvall 

 

 

Bilagor: 

De presentationer som har hållits kommer att sändas ut till deltagarna omgående. 

 

 

Deltagarförteckning SFDF Norrlandskonferens 221119 

 
Ångermanlands FDK Jonas Hägglund 

Ångermanlands FDK Ivica Matanovic 

Lappmarkens FDK Robert Hellström 

Västerbottens FDK Joacim Östergård 

Västerbottens FDK Anders Eriksson 

SFDF  Magnus Furberg 

SFDF  Krister Sandin 

SFDF Valberedningen Anders Höber 

 

 

  


